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Pan
Rafał Markwant
Radny
Rady Miejskiej w Łodzi

W nawiązaniu do interpelacji Pana Radnego z dnia 2 września 2022 r. 
w sprawie spotkania/odprawy/zebrania/konferencji/szkolenia na tzw. „loży 
prezydenckiej”, które miało być organizowane przez Urząd Miasta Łodzi lub przez Radę 
Miejską w Łodzi z udziałem przedstawicieli Urzędu Miasta Łodzi lub Rady Miejskiej w 
trakcie meczu piłki nożnej między RTS Widzew a Legią Warszawa w dniu 12 sierpnia 2022 
r., zgodnie z posiadaną wiedzą uprzejmie informuję, iż takie wydarzenie nie miało 
miejsca. 

W odpowiedzi na drugie zapytanie Pana Radnego: ilu przedstawicieli Urzędu 
Miasta Łodzi oraz Rady Miejskiej w Łodzi przebywało oficjalnie, w ramach wykonywania 
obowiązków służbowych w tzw. „loży prezydenckiej” podczas organizowanych na 
stadionie Widzewa Łódź meczów piłki nożnej informuję, że Urząd Miasta Łodzi nie 
prowadzi takich statystyk. 
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